
 

18. december 2014 

 

 

 

Kære beboere i Sdr. Nyrup Vejlaug 

 

 

Hermed referat af generalforsamling d. 2014-12-02: 

 

1. Valg af dirigent: Michael Eliasen, Bakkedalsvej 1 blev valgt 

 

2. Valg af referent: Samarbejde mellem Susanne og Anne-Louise valgt 

 

3. Susanne havde ikke det store at berette. Dog lidt information om at der var 

nedsat et brolaug for broen nedenfor familien Thorup ”Det Thorupske 

Brolaug”, hvor alle er velkomne til at donere til vedligeholdelse og opbyggelse 

af broen. 

Et velkommen til Susanne Kjærulff på Bakkedalsvej. 

Tak til Per og Anita Lyngesen for ny bænk på stranden (og varme tanker til 

Pers familie) 

Intet nyt mht. bygge-projekt ved Røsnæsvej. 

 

4. Regnskab blev ikke fremlagt, da det nye forlængede regnskabsår ikke er slut 

endnu. Anette Larsen og Anne-Louise har aftalt, at det bliver revideret i januar 

og omdelt primo februar 2015. Men det kan fortælles, at der ikke er brugt 

mange penge i 2014 hverken til sne-rydning og andre udgifter. Betaling af 

kontingent for 2015 pågår. Rykkere udsendes til beboere, der endnu ikke har 

fået betalt. 

 

5. Ingen indkomne forslag 

 

6. Det blev vedtaget at bibeholde årskontingent på kr. 2000,-. Dette pga. at vi 

stadig ønsker at øge likviditeten for at imødekomme de store udgifter, vi må  

regne med kommer på istandsættelse af veje og kloakker. 

 

7. Valg til bestyrelsen: 

Laila Pedersen, Bakkedalsvej 16 og Ole Brobæk, Bakkedalsvej 2A gik ud. Tak 

til jer for den store indsats. 

 

 



Ny bestyrelse: 

 Anne-Louise Alsted, Bakkedalsvej 1 

 Jette Feldthaus, Toftedalsvej 5 

 Susanne Topp Petersen, Toftedalsvej 1 

 Ron Tan, Bakkedalsvej 8 

 Kim Renè Jensen, Fjorddalsvej 9 

 

8. Vedtægtsændringer vedtaget. 

Ad a. Generalforsamling afholdes fremover i marts 

Ad b. Der skal være 5 medlemmer af bestyrelsen 

 

9. Det blev besluttet at rense kloakker lørdag d. 8. december. Lise Christensen 

tilbyder at give kaffe ☺ efter endt arbejde. 

Der var megen debat omkring ejerskab af kloakker på vejene. Dette påtager 

bestyrelsen sig at undersøge. 

Jette Feldthaus tjekker hos kommunen. 

Desuden tjekkes ejerskab af vandforsyningsnettet da vi vil sikre os at vi ikke 

reparerer vejene før alt er skiftet. 

 

10.  Ole Brobæk og Michael Eliasen - begge Bakkedalsvej - påtog sig at undersøge 

hvorvidt vi trænger til reparation af vejene nu, eller om dette kan vente. Margit, 

Ole og Michael runderer vejene søndag. Yderligere vil underudvalget 

undersøge, hvorvidt der skal udbedres nu, eller om det kan vente til andre 

vedligeholdelser er udført. 

 

11. Evt.: 

Debat om hvem der ejer skoven og hvornår man må cykle/gå der. 

 

Tak for en god og hyggelig generalforsamling (med december gløgg ☺) 

 

Venlig hilsen 

Bestyrelsen for Sdr. Nyrup Vejlaug 

 



 


